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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY HUMANITNÍCH STUDIÍ 

___________________________________________________________________________ 

 

Zápis č. 2/2025 (219) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty humanitních studií  

konaného dne 26. 2. 2025 

hybridně 

 

 

Přítomni: Mgr. Radana Kroutilová Nováková, Ph.D.;  Mgr. Michal Navrátil; doc. Mgr. Radim 

Šíp, Ph.D. (příchod ve 13:05 hod.); doc. Mgr. Roman Trušník, Ph.D.;  Mgr. Věra Vránová, 

Ph.D.; Klára Dokoupilová; Lubomír Čala; Alena Koláčková; Bc. Kateřina Příhodová. 

 

Stálí účastníci zasedání: Ing. Adam Cejpek; Mgr. Ilona Kočvarová, Ph.D.; Mgr. Jana 

Martincová, Ph.D., MBA; PhDr. Mgr. Petr Snopek, PhD., MBA; Mgr. Renata Šilhánová, Ph.D. 

 

Omluveni:  PhDr. Helena Skarupská, Ph.D.; Mgr. Libor Marek, Ph.D. 

 

Předsedkyně AS FHS dr. Helena Skarupská se nemohla z důvodu nemoci zúčastnit zasedání, 

proto v souladu s JŘ AS FHS pověřila řízením zasedání dr. Kroutilovou Novákovou. 

Ta přivítala všechny členy a stálé účastníky. Konstatovala účast 8 členů AS FHS. Senát tak byl 

usnášeníschopný.  

 

 

Předběžný program z pozvánky: 

1. Kontrola zápisu č. 1/2025 (218). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

5. Projednání Zprávy o činnosti AS FHS za rok 2024. 

6. Zprávy z AS UTB. 

7. Různé. 

 

Ad 1. Kontrola zápisu z řádného zasedání č. 1/2025 (218). 

Zápis z řádného zasedání č. 1/2025 (218) byl zaslán členům AS FHS a stálým účastníkům 

k připomínkování, po zapracování připomínek byl zápis zveřejněn na internetové stránce FHS.  

 

K hlasování přítomno 9 členů AS FHS. 
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Návrh usnesení AS FHS č. 219/1 

AS FHS schválil zápis z řádného zasedání č. 1/2025 (218) ve znění zveřejněném ve veřejné 

části internetových stránek FHS UTB ve Zlíně. 

 

Hlasování 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení AS FHS č. 219/1 

AS FHS schválil zápis z řádného zasedání č. 1/2025 (218) ve znění zveřejněném ve veřejné 

části internetových stránek FHS UTB ve Zlíně. 

 

 

Ad 2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

Na zasedání č. 1/2025 (218) nebyla přijata usnesení vyžadující kontrolu plnění. 

 

 

Ad 3. Projednání programu zasedání. 

Pozvánku na řádné zasedání AS FHS obdrželi členové AS FHS a stálí účastníci zasedání 

elektronicky dne 18. 2. 2025 s programem schváleným na předchozím zasedání.  

Proděkanka dr. Martincová požádala doplnit program o další bod - Představení Zprávy 

o výsledcích hodnocení kvality výuky na FHS UTB ve Zlíně za ZS 2024/2025. 

 

           

K hlasování přítomno 9 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 219/2 

AS FHS schválil program zasedání č. 2/2025 (219): 

1. Kontrola zápisu č. 1/2025 (218). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

5. Projednání dokumentu Zpráva o činnosti AS FHS za rok 2024. 

6. Představení Zprávy o výsledcích hodnocení kvality výuky na FHS UTB ve Zlíně za ZS 

2024/2025.  

7. Zprávy z AS UTB. 

8. Různé. 

 

Hlasování 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FHS č. 219/2 

AS FHS schválil program zasedání č. 2/2025 (219): 

1. Kontrola zápisu č. 1/2025 (218). 

2. Stav plnění usnesení AS FHS. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

5. Projednání dokumentu Zpráva o činnosti AS FHS za rok 2024. 

6. Představení Zprávy o výsledcích hodnocení kvality výuky na FHS UTB ve Zlíně za ZS 

2024/2025.  

7. Zprávy z AS UTB. 

8. Různé. 

 

 

Ad 4. Informace od vedení fakulty (informace děkana, tajemníka a proděkanů). 

 

Tajemník Ing. Cejpek 

 Na fakultě a univerzitě proběhla účetní uzávěrka. 

 Byl zveřejněn Rozpis rozpočtu vysokých škol na rok 2025. 

 V roce 2025 začaly nové univerzitní projekty ESF+ a ERDF. 

 Byla dodána nová výpočetní technika.  

 Chystají se veřejné zakázky v rámci projektu ERDF. 

 

Proděkanka pro tvůrčí činnost dr. Kočvarová 

 Finalizuje se evidence výstupů TČ v OBD, následovat bude podrobná kontrola všech 

evidovaných výstupů. 

 Fakultní zpráva pro MEP je aktuálně v procesu překladu (zajišťuje rektorát), doplněny jsou 

oborové kapacity FHS a další podklady dodané z pracovišť FHS, zároveň stále probíhá 

aktualizace webu, na který budou navázány odkazy ze zprávy. 

 Připravují se projekty RVO na rok 2025. V březnu dojde též k vyhodnocení projektů z roku 

2024 na základě dodaných zpráv od řešitelů. 

 Fakultní komise IGA posoudila všechny projekty a vyhodnotila je za rok 2024 jako 

splněné. Jednání univerzitní komise ještě nebylo uzavřeno. 

 Probíhá diskuse o inovaci doktorského studia na UTB (v souvislosti s novým zákonem 

a s povinností financovat prezenční doktorandy od nového AR). Probíhá příprava 

doktorské školy UTB (soubor přednášek pro studenty DSP napříč UTB). 

 Blíží se národní termín pro podávání projektů GA ČR (3. 4. 2025). Je nutné projekty řádně 

připravit a nechat projednat etickou komisí pro výzkum (termín podání žádostí je do 11. 3. 

2025). 

 Poděkování všem členkám a členům AS FHS za spolupráci. 
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Proděkanka pro studium dr. Martincová 

 Připravujeme kontrolní zprávu pro studijní programy Zdravotně sociální péče a Učitelství 

pro 1. stupeň ZŠ vyžádané Národním akreditačním úřadem. Současně pracujeme na 

přípravě realizace nových studijních programů Domácí péče a hospicová 

péče a Zdravotnické záchranářství, kde aktuálně probíhá vyplňování karet předmětů ve 

STAGU s důrazem na výstupy učení a náročnost studia. V rámci zlepšování studijního 

prostředí proběhla úprava místnosti U18/303  – s navýšením kapacity pro efektivnější 

skupinovou práci studentů. 

 Proběhla také Zimní škola pedagogických kompetencí, která trvala 5 dnů a zaměřovala se 

na kompetenční rámec vysokoškolského vyučujícího, výukové cíle, metody výuky, 

technologie ve vzdělávání a reflexi pedagogické praxe.  

 V dubnu 2025 plánujeme setkání se studenty s cílem prezentace výsledků hodnocení 

kvality výuky.   

 Získali jsme projekt ESF zaměřený na mentoring v oblasti pedagogických 

kompetencí akademických pracovníků. V této souvislosti probíhá úzká spolupráce 

s odborníky na vysokoškolskou pedagogiku a diskutujeme nad pedagogickými modely, 

a zároveň probíhá kurz pedagogického mentoringu zaměřený na rozvoj výukových 

kompetencí. 

 V rámci ERDF bude na UTB zřízena virtuální učebna. V této souvislosti podáváme projekt 

Erasmus+ KA2 HED ve spolupráci s Finskem, Dánskem a Řeckem na téma Inovativní 

simulační scénáře pro rozvoj komunikačních dovedností a řešení konfliktních situací ve 

zdravotní a sociální péči. Projekt se zaměřuje na vývoj umělé inteligence a virtuální reality 

pro rozvoj kompetencí studentů v praxi. 

 

Proděkanka pro vnější vztahy dr. Šilhanová 

Internacionalizace 

 21. 2. 2025 zasedla komise pro vyhodnocení vnitřní soutěže Podpora mezinárodní 

spolupráce, která je financovaná z Programu na podporu strategického řízení UTB. 

Za fakultu bylo podáno celkem 6 žádostí, z nichž komise schválila podporu 4 projektů: 

2 projekty z kategorie Podpora dlouhodobých zahraničních mobilit akademických 

a vědeckých pracovníků UTB, 1 projekt z kategorie Podpora zahraničních mobilit studentů 

doktorských studijních programů UTB a 1 projekt z kategorie Podpora příjezdů 

zahraničních akademických a vědeckých pracovníků či odborníků z praxe na UTB. 

Ze zasedání komise byl vyhotoven zápis, který byl předložen rektorovi UTB.  

 Bylo uzavřeno a vyhodnoceno výběrové řízení na studijní pobyty a praktické stáže 

v zahraničí. Výsledky jsou zveřejněny na webu fakulty. Celkem se přihlásilo 36 

studujících, z toho 3 na praktickou stáž.  

Propagace 

 8. 2. 2025 se na UTB konal Den otevřených dveří. Fakulta přivítala ve svých prostorách 

celkem 471 návštěvníků, což byl celouniverzitně nejvyšší počet. Během DOD proběhl živý 

vstup do vysílání ČT24, v němž hovořil proděkan dr. Snopek o fakultě a nových studijních 

programech a jako host i prof. Humpolíček, který představil plány UTB. V sobotu poskytl 
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dr. Snopek i rozhovor pro deník.cz, v němž představil nový studijní program Zdravotnické 

záchranářství. Sobotní Den otevřených dveří na FHS lze vyhodnotit jako velmi úspěšný.  

 18. 2. 2025 zahájil svou činnost nový studentský spolek UTBook, který vznikl z iniciativy 

Centra jazykového vzdělávání. Setkání čtenářek a čtenářů ze 4 fakult pod vedením Mgr. 

Michala Navrátila a Mgr. Veroniky Galačové proběhlo ve studentském klubu FHS. Další 

schůzka se bude konat 18. 3. 2025, kdy je na programu kniha Na cestě, jejímž autorem je 

Jack Kerouac. Byli bychom rádi, kdyby se členská základna klubu stále rozrůstala, protože 

je to jedinečný spolek, který na fakultě, potažmo univerzitě chyběl. 

 26. 2. 2025 proběhla na fakultě letos první přednáška k dárcovství kostní dřeně spojená 

s registrováním zájemců o darování krevních buněk. Přednášející, paní Wasserbauerová 

a paní Koželová, oslovily 70 studentů, z nichž 15 se zaregistrovalo. Přednášky budou 

pokračovat jak na FHS, tak i na ostatních fakultách.  

 

Proděkan pro praxe a CŽV dr. Snopek 

 Probíhá sjednocení formy a obsahu kurzů CŽV na webu UTB (e-přihláška). 

 Projekt NPO řešený rektorátem, jehož součástí byla „digitalizace“ smluv pro praxi byl 

ukončen. Doposud nebyly předány informace o možnostech využívání. 

 AS FHS byl informován o stavu reakreditace kurzů CŽV. 

 Poděkování členům AS FHS za spolupráci. 

 

 

Ad 5. Projednání dokumentu Zpráva o činnosti AS FHS za rok 2024. 

Dle JŘ AS FHS je povinností zveřejnit Zprávu o činnosti za předešlý rok. Předsedkyně 

dokument předložila členům AS FHS a stálým účastníkům 18. 2. 2025. Zpráva o činnosti 

stručně shrnuje to nejdůležitější, co AS FHS schvaloval a čím se zaobíral.  

 

K hlasování přítomno 9 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 219/3 

AS FHS schválil dokument Zpráva o činnosti AS FHS za rok 2024. 

 

Hlasování 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení AS FHS č. 219/3 

AS FHS schválil dokument Zpráva o činnosti AS FHS za rok 2024. 

 

Ad 6. Představení Zprávy o výsledcích hodnocení kvality výuky na FHS UTB ve Zlíně za 

ZS 2024/2025. 

Proděkanka pro studium dr. Martincová seznámila členy a stálé účastníky AS FHS se Zprávou 

o výsledcích hodnocení kvality výuky na FHS UTB ve Zlíně za ZS 2024/2025.  
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K hlasování přítomno 9 členů AS FHS. 

Návrh usnesení AS FHS č. 219/4 

AS FHS projednal Zprávu o výsledcích hodnocení kvality výuky na FHS UTB ve Zlíně za ZS 

2024/2025. 

 

Hlasování 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení AS FHS č. 219/4 

AS FHS projednal Zprávu o výsledcích hodnocení kvality výuky na FHS UTB ve Zlíně za ZS 

2024/2025. 

 

 

Ad 7. Zprávy z AS UTB. 

AS UTB zasedal vícekrát – 21. 1.; 28. 1.; 4. 2. a 18. 2. 2025. Bylo to z důvodu, že se nakonec 

nalezla shoda na změně Volebního řádu AS UTB v počtu doplnění AP a studentů z 36 členů 

na 38 tak, že byly vytvořeny 2 nové volební obvody, ve kterých se volí 1 zástupce, a to volební 

obvod AP nezařazených na fakultách a volební obvod doktorandů. Proto bylo nutné, 

aby potřebné dokumenty prošly celým legislativním procesem. AS UTB zrušil na svém 

zasedání 4. 2. 2025 vyhlášení voleb, které bylo podle starého VŘ a rektor vyhlásil po registraci 

nového VŘ volby do AS UTB na dny 12.–14. 3. 2025. AS UTB na svém zasedání 18. 2. 2025 

schválil Podrobné organizační pokyny k volbám.  

Dále AS UTB schválil Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025 ve verzi ze dne 19. 1. 2025; Volební 

řád AS UTB; Zprávu o činnosti AS UTB. 

Dále projednal směrnice rektora - JŘ Etické komise a Hodnocení a řízení rozvoje pracovních 

činností akademických a vědeckých pracovníků UTB. 

 

Ad 8. Různé. 

Předsedající seznámila členy s informacemi z RVŠ, která jí zaslala předsedkyně a členka RVŠ: 

Sněm RVŠ proběhl 20. 2. 2025 za přítomnosti prezidenta ČR Petra Pavla a ministra MŠMT 

doc. Beka. Projednávána byla novela VŠ zákona, kterou PSP schválila po vrácení senátem 

11. 2. 2025 a 17. 2. 2025 byla novela doručena prezidentovi. Ten ji do 4. 3. 2025 musí buď 

podepsat, anebo vrátit PSP. Prezident své stanovisko nesdělil, protože v době konání RVŠ měl 

materiál k dispozici pouhé 2 dny, ale ministrovi vytkl průběh legislativního procesu (načtení 

závažných změn jako pozměňovací návrhy na poslední chvíli bez řádného projednání 

s reprezentacemi). Naštěstí z novely vypadalo „hlídačkovné“. Dále se pracuje na tezích nového 

zákona o vysokých školách, neustále se řeší financování VVŠ a obsazování nominantů do Rady 

NAÚ reprezentacemi. 

Předsedající poděkovala všem členům a stálým účastníkům za činnost v tomto volebním 

období, nově zvoleným členům AS FHS popřála mnoho sil do další práce. Ustavující zasedání 

nového senátu proběhne pravděpodobně 12. 3. 2025, pozvánku zašle předseda volební komise 

dr. Karger. 
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Konec zasedání: 14:30 hod. 

 

Ve Zlíně dne 26. 2. 2025   

 

Zapsala: Ing. Olga Hulejová                                                    

  

 Mgr. Radana Kroutilová Nováková, Ph.D. 

  předsedající 


